
 

 
 

 לשכת סגן ומ"מ
 ראש העיר

 
 ג' ניסן, תשפ"א

 2021מרץ,  16
 

   
 

 info@raanana.muni.il•  107• המוקד העירוני  4366413, מיקוד 10שיזף רחוב 

 

 www.raanana.muni.il  7700741-09טל. 
 

 

 

 דיוןסיכום  – 2021לשנת  1וועדת מל"ח מס' הנדון : 
 

 .zoomבאמצעות  10.3.2021:  מועד הדיון .א
  משתתפים : .ב

 ש העיר, יו"ר וועדת מל"חומ"מ ראן סג –ניר קריסטל 
 מועצת העירחבר  –חיים גולדמן 

 מועצת העירחבר  –אילן כהן 
 מועצת העירחבר  –רחמים שלום 

 עירצת המועחברת  –ראוב רונית וינט
 עדהומזכיר הו -חירום ובטיחות ,מנהל אגף בטחון –משה פישמן 

 
  

 ל סדר היום :הנושאים שע .ג
  .מונת מצב קורונהת .1
 . רשותית לשעת חירוםהיערכות  .2
 תהצטיידות יחידת החילוץ העירוני .3
 תחנת כיבוי האש .4

 
 מהלך הדיון : .ד

  פישמןמשה  –כון לחברי הוועדה מפי הקב"ט העירוני עד תמונת מצב קורונה : .1
 .גבוהיםהתחסנות  ך נתוניעיר, ומאידחולים בנתוני הידיה באים יראנו רו 1.1
 במנה הראשונה. התחסנו 54,000 –, וכ ההשנייתושבים התחסנו כבר במנה  49,000 –נכון להיום כ  1.2
 .97%ומעלה עומד על  50חסנות בקרב גילאי שיעור ההת 1.3
 כבי" ושל "כללית"."מחנות חיסונים גדולות של ת 2ברעננה  1.4

 הזקוקה לחיסון.  הלאוכלוסייי הפוטנציאל התקרבות למיצובקרוב לאור ה ה ייסגרותחנות אל
 . 124"מכבי" ימשיכו לחסן במרכז שלהם ברחוב אחוזה 

ומנכ"ל ירוקה כפר סבא ההתבצע בשלהם מתוכנן ל , שכן המשך החיסוניםעיה עם הכלליתנותרה ב
 "כללית". העיריה עומד על כך בקשר עם מנהל המחוז של 

   במתחם ייעודי שיפורסם להם וכנ"ל להצביע מתים המאוהחולים לו הבחירות יוכום בי 1.5
 נראה שצוותים שלנו אפילו שלא מדובר באחריות של העיריה, ככל ה .מבודדים

 יתקשרו אליהם כדי לוודא שהם יודעים בדיוק להיכן להגיע. 
 

 היערכות רשותית לשעת חירום :  .2
 משה פישמן : 

ורף, במתקן החילוץ פיקוד העם תקיים תרגיל של יחידת החילוץ העירונית יחד עהשבוע ה ביום שני 2.1
 חברי היחידה.  90מתנדבים מתוך  60 –כ נכחו רגיל ן. בתהפיקודי הנמצא ליד אשקלו

 :לים ימי אימון מרוכזים בתכנית החירום הכול 2בהמשך השנה מתוכננים עוד  2.2
של אגף הביטחון מאמן את המכלולים בעריית  : ובו הצוות המקצועי " אימון יום א'" 2.2.1

 . האימון יתקיים בחודש מאירעננה. 
 , כב"ה, רח"למד"א, ורף, פיקוד העכדוגמת  את גורמי החוץ אימון הכולל גם: אימון יום ב'  2.2.2

 .21.6.21 –יתקיים ב האימון ועוד. חברת החשמל               
  –במסגרות עירוניות כדוגמת בתי הספר עילויות עד מועדים אלה נבצע פ     2.2.3
 וכן במוסדות  ועוד, מקלטים ציבורייםפתיחת ירידה למקלטים, רגול ת             
 .בות שבעירהא בתיכדוגמת רטיים פ             

  ת אשר נדחתה תישנחירום לאומית )רח"ל( תקיים ברעננה את הביקורת התלת הרשות  17.10.21 – ב  2.3
 . יערכות לחירוםה נוצר מצב שהשנה הזו היא עתירת תרגיליה הקורונ גלל, כך שלמעשה ב2020משנת 

גרה בשנים נפרדות, אך בשל מתקיימים בש ,2.3לעיל וזה של סעיף  2.2ם המתוארים בסעיף האימוני)
 . 2021יהיה בשנת הדחייה של השנה שעברה, הכל 

 
 

mailto:info@raanana.muni.il
http://www.raanana.muni.il/Pages/default.aspx


 

 
 

 לשכת סגן ומ"מ
 ראש העיר

 
 ג' ניסן, תשפ"א

 2021מרץ,  16
 

   
 

 info@raanana.muni.il•  107• המוקד העירוני  4366413, מיקוד 10שיזף רחוב 

 

 www.raanana.muni.il  7700741-09טל. 
 

 

 

  ידת החילוץיחהצטיידות  .3

 ניר קריסטל :        
 רק לפני יומיים. מתנדבים 90יחידת החילוץ העירונית הינה יחידת מעולה המבוססת על  3.1

  באתר פיקוד העורף  ,ףעם פיקוד העור גדול של יחידת החילוץתרגיל  ( התקיים8.3.2021 -יום שני ה) 
 ד העורף. מאנשי פיקוגדולות  לתשבחות . היחידה זכתהשהיה מוצלח במיוחד לאשקלון הסמוך 
 מאד גבוהה של  מחויבותעל  מעידהחברים ביחידה, מה ש 90מתנדבים, מתוך  60לתרגיל הגיעו                
 וחזרו בחצות(.  15.00 –ו ב צא)י, במיוחד כאשר מדובר על ההכרח לקצר יום עבודה המתנדבים               

ד ב לעבו כוליםצוותי עבודה אשר י 3 –, ומחולקת ל מתנדבים 120כמות של היחידה אמורה להגיע ל 3.2
טכני המלא נגררים על ציודם ה 2וותים אמורים להיות מוצמדים לכל אחד מהצ. במקבילזירות  3 –
 וכמובן שלכל מתנדב ציודו האישי.  חילוץ והצלהל

 פעילות. שדרושים לאת שני הנגררים אין  , עדיין 3פר לצוות מס 3.3
רו לשנת נדחו ולבסוף אושתקציב  , אך בשל אילוצי2020הנגררים הללו היו אמורים להירכש בשנת 

. עדיין לא אושר לקב"ט העירוני להתחיל ברכש שני הנגררים הללו על ציודם, וחשוב להבין 2021
 שהוגדר בעריית רעננה.מפרט ייחודי יותאמו לשהזמנתם אורכת מספר חודשים, כיוון שהם 

 
בורם, עדיין הציוד לא נרכש עש ,3של צוות המתנדבים  יטענו בפניבתרגיל שהתקיים ביום שני האחרון, 

מהשנה התקציבית לאור הדחייה )וכמובן שציינו את העובדה שהבטחנו להם בשנה שעברה שזה יבוצע השנה, 
 (. שעברה

 
היחידה הזו מבוססת על מתנדבים, מה שאומר : הראשון הוא ששני דברים בנושא זה חשוב להבין  3.4

כדי ם עושים לנו טובה, כמו כל מתנדב. יה, והם בעצהם לא עובדי עיריבים לנו כלום, שהם לא חיי
הציוד הנדרש כל להם את  לספקאנחנו חייבים יות, רלוונטלשמור להם על הכשירות ועל הרגשת ה

 מצידנו.  חרת זה נראה לא רציניא
וך תו כמה אנשים מתבשיחה שקיימתי עם מפקד הנפה במהלך התרגיל, שאלתי אוהדבר השני הוא ש

והוא ענה לי "אולי אף אחד  לפעול ברעננה בשעת חירום.ף יגיעו עורשל גדוד פיקוד ה אנשי המילואים
ועוד כפרים ערבים,  (ערים)רשויות מקומיות  10לנפה שלו  מהם". שאלתי מדוע, והוא השיב לי שיש

וד. נוסף על כך הוא ציין, קוק לתגבור של הפיקיראו מי הכי זהם ולכן מן הסתם בשעת אירוע אמת 
באופן טבעי נתחיל מיד נו יודע שלנו יש יחידה מעולה, הרי שמבחינתם, אנח ףורפיקוד העחר וכי מא

יין חייב לצאני . , ומאד ייתכן שהם יצטרכו לעזור קודם לאחריםמי באירוע חירוםטיפול עצ
אן ומכשיש  מצוידיםאנחנו חייבים להיות הכי הבנתי שש שנשארתי מאד מוטרד מהשיחה הזו, כי

 מיידית את ההיערכות שלנו.יבים להשלים שאנחנו חי
, אשר ישמשו לרכישת שני הנגררים על ף שקליםאל 225שלמת הרכש המיידית נדרשים לנו לצורך ה 3.5

 .ציודם המלא
 

 לדמן :חיים גו
מסודרת ומוסכמת  לעשות את זה היא בצורההקצאת הכסף ליחידת החילוץ, אך אני חושב שהדרך ד אני בע

 ולא כמחטף. 
 שמן :פי משה

 עליו.  ממש לא מדובר במחטף. זה סכום שעוד התפשרנוילת השנה. ב שסוכם עליו בתחימדובר בתקצ
 :  חיים גולדמן

נים קומה בדיוק ? 2021"רים שאושרו לשנת ? האם הוא מופיע בתבאושר במועצת העירהאם התקציב הזה 
 בתקציב הזה?
 משה פישמן :

אלף שקלים בכל  560 –מתוקצבת ב  ד. יחידת החילוץל פריט ציוהגשתי תכנית עבודה מאד מפורטת ברמת כ
 אלף שקלים.  225השנה התפשרנו על כולל.  2019עד השנים  6 –שנה ב 

אבל אז נתנו לי רק חלק ואמרו לי שמתוך זה אני יכול לקחת גם למה שאושר  2021תב"רים אושרו לשנת 
נצטרך לבדוק על מה ת, שנצטרך לעשוה שמה . אם זלחילוץ. המשמעות היא שאני פוגע בדברים אחרים

 לוותר. 
  קריסטל :ניר 

אני לא זוכר את ספר ...השנה הקודמת דובר בתקציב שהיה עליו דיון בסוףמממש לא מדובר במחטף. 
 0בתחילה התקציב המקורי עמד על  .2021הכנת תקציב אך הנושא נדון בצורה מסודרת בתב"רים בע"פ ה

הזה ספר דיונים הנושא לאחר משקלים.  0ם את היחידה עם שמשאירי ול להיות, וברור שזה לא יכיםשקל
מהתקציב   40% -כאלף שקלים. זה  225על הגענו להסכמה  סוכם עם גזבר העיריה, ועם מנכ"ל העיריה.
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שלהם.  מלאהציוד הררים והתקציב משמש לשני הנג ו מבקשים.נשנדרש ליחידה. זה כל מה שאנחהשנתי 
גישים את מכולם היו שכך וט מטורף. הלוואי ירי משורות רבות עם פנית עבודה באקסל שבנופישמן הגיש תכ

 יודעים בדיוק מה הוא צריך לקנות.  תכנית העבודה שלהם.
 לדמן :חיים גו

 אושר במועצה?האם התקציב 
   משה פישמן : 

 . 217מקושרת התקציב, בעמוד תכנית העבודה העירונית ספר מופיע בהתקציב 
קציב שהיחידה הזו זקוקה לו. אחרי תאש"ח בכל שנה. זה ה 560ביחידה הזו  ים הקודמות הושקעוהשנ 6 –ב 

קניה חד פעמית אבל ברור שיש בלאי עם הזמן וציוד זו הזו.  צטיידותאש"ח לה 225רנו על דיונים התפש
 ך ביחידה. שחייב לעבור ריענון ולכן גם בשנים הבאות, נצטרך להמשיך לתמו

 טל :ניר קריס
 הוצג אפילו לציבור. ספר התקציב בכל שנה.  מהתקציב השנתי שהיה ליחידה 40.17%זה  מדויקכדי להיות 

 משה פישמן :
 תו? אז למה לא מאשרים או

 רונית וינטראוב :
דיי שנה. אני לא מ השקעה הרבה ביחידת החילוץוכרת את האני זאני מבקשת לרשום את דבריי בפרוטוקול. 

הזה. וחושבת שאסור לרדת מהסכום אש"ח,  560של  פשרה בכלל על התקציב המקורי ההייתמבינה מדוע 
וטיבציה למתנדבים. יש לכבד תאחד כולנו להחזיר את מה שנדרש כדי לשמור על כשירות ומנמבקשת ש

 והצלת חיים.יבור בשנה זו. קיצוצים לא מתאימים בתחום הביטחון בוודאי את מה שפורסם לצ
 מים שלום :רח
כאשר התקציב אושר , רו מדוע זה לא קורהמבקש להעלות את המנכ"ל ואת יוסי הגזבר כדי שיסבי אני

 פורסם. 
 טל :ניר קריס

 נתקשר אליהם ונבקש שיעלו. , דררעיון נה
 על ידי החברים.  קציב הנ"לתונשאל אודות ה יוסי מזרחי, גזבר העיריה , מצטרף לדיון** 

 יוסי מזרחי :
 השנה. מהסך הכולל שאושר  25%דר גודל של בס ריםתב"שחררתי כרגע 

 הכספית.  דיש, כי אותי מעניינת המסגרתבוא ולהמיר אני אן לאם ניתכעיקרון הסכום הזה קיים,  
  יםוהכסף קיפעמית כלשהיא? זו הצטיידות חד  גמישותפישמן יש לזה השיקול. השאלה היא האם              
 ם הפיתוח. בסכו             
 דוק יהיה ב בינתיים משה צריך שלושה, –יקח לנו שבועיים שר יהיה לקדם את זה בתחילת אפריל, יפא 
 הצעות וכד'.              
 מזרחי עוזב את הדיון.  י** יוס 
  

 הצעת החלטה ודיון בה 
 ניר קריסטל :

 לטה הבאה :על המלצת ההחציע שנסכם אני מ 
 ציודם המלא. על  3הצטיידות בשני נגררים לצוות  אש"ח לצורך 225שחרר לפישמן לממליצה הוועדה   

    בדיקות האת   , יסייםזה ייעשה בתחילת אפריל לפי המלצת יוסי מזרחי הגזבר, ולאחר שמשה פישמן             
 וכל מה שנדרש.  מחירצעות מבחינת ה נדרשות ה             

 אילן כהן : 
  ת א ביטחון. אני זוכר שכבר דיברנו על זה כמה פעמים בוועדנושר באני תומך בכל מה שקשו 

 כבר דיברנו עליו. אני מצטרף לנושא ש. מל"ח             
 אשר.: מ רחמים שלום 
 מאשר. חיים גודלמן : 
 : מאשרת.  רונית וינטראוב 

 
 ם :סיכו 
 ציודם המלא.  על 3לצוות הצטיידות בשני נגררים  אש"ח לצורך 225שחרר לפישמן לממליצה הוועדה  
 , יסיים זה ייעשה בתחילת אפריל לפי המלצת יוסי מזרחי הגזבר, ולאחר שמשה פישמן             
 וכל מה שנדרש.  מחירצעות מבחינת הבדיקות הנדרשות האת              

 
 הצעת ההחלטה אושרה פה אחד. 
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 אש ברעננה :תחנת כיבוי  .4

 אני מבקש שנדבר על תחנת כיבוי האש ברעננה. :יר קריסטל נ
 ? בוימה קורה עם תחנת הכי רונית וינטראוב :

 ורה ואני אסביר. לצערי עדיין לא ק ניר קריסטל :
ורה. אנחנו חייבים להקים כאן תחנת ממה שק ואני פשוט לא ישן בלילה תראו אתם יודעים שאני איש כיבוי.

קשה להבין בכלל ש מפויחתאדם  תה בחיים שלו גופבדמעות, מי שלא רא אני אומר לכם עכשיו לגמריכיבוי. 
רק מי שראה את  בין בכלל על מה אני מדבר.אותו, לא י לא הספקת להגיע בזמן להצילש ...ה בן אדםשזה הי

בבניה רוויה נות בונים שכורעננה נבנית לגובה, . . אנחנו חייבים להקים כאן תחנת כיבויביןם מיזה בעיני
 ר. אזור התעשיה ואי אפשר לצפות שהמנוף יגיע מבית החולים מאיבנים לגובה בוו

זו לא המילה הנכונה, למזלנו זה היה ביום שבת. אני  תיכון "אביב". לשמחתנו, סליחהלנו שריפה ב ההיית
 700מה היה קורה אם היו שם תארו לכם עם הביטחון.  תי בתוך בית הספר מלא עשן לפתוח דלתותרצ

 באותו הזמן. תלמידים 
 
קים מתחם חירום של כל שירותי החירום...משטרה, להתכנית  ההייתיה הקודמת בקדנצ....טובת הרקעל

יה ברחוב ויצמן פינת המקום המתוכנן הרוני והמוקד. הביטחון העי"א, מחסני חירום עירוניים, כב"ה, מד
 ם של העיריה. החרושת במתח

ייכנסו שקלים. ואז הבינו שהמשטרה ומד"א לא  ןמיליו 70 –כ  נעשתה תכנית גדולה על ידי העיריה שעלותה
דונם, יעמדו  1.8 –ו בשעתו לחלק את השטח כך ש וזה הפיל את כל הסיפור. ולכן החליטולא ישקיעו כסף 

דונם, עליהם יוקמו מחסני החירום העירוניים,  1.7לרשות נציבות כבאות והצלה להקמת תחנת כיבוי, ועוד 
 משרד הפנים. של במימון כשזה 

הצלה, אנחנו לא יבות כבאות ול חשבון נצ, הכל עמיליון שקלים 20הקמת תחנת הכיבוי היא בהיקף של 
 לתת את הקרקע.  , רקצריכים להוסיף כסף

אם אנחנו דנציה ד סגן הנציב ששאל אותנו בתחילת הקבשעתו נפגשנו עם אנשי כבאות והצלה במעמ
נוצרו לא מעט בעיות עם  2019מהלך שנת בואז כן. העיר אישר ש שהחלו קודמינו וראשכים בתהליך משימ

שווי קרקע לפי  100%צטרך לשלם לנו שנציבות כבאות והצלה תבמשרד הפנים , כי פתאום החליטו המדינה
הולך שאם הוא צריך לשלם לנו כסף, הוא יב כבאות והצלה שאין בזה היגיון וצנ שמאי. אמר אז סגןהערכת 

על  100% לרשויותל תחנות הכיבוי החדשות בארץ, כי אין לו מה לשלם ון העתידי שכנהתלשנות את כל 
 . 30% –מ"י קרקעות ב וא מקבל מרכשההקרקע 

ו להקצות את הקרקע ללא תמורה, הרי הם בונים הכל על חשבונם, נו התכוונכמובן שאמרתי לו מיד שאנח
מול משרד ציבות של הננעשתה עבודה . ואז וולא קשורה אלינ והוא יודע שזו המצאה חדשה של משרד הפנים

ץ המשפטי ולבסוף יצאה הנחיה של סגן היועהפנים, הרי היה לו אינטרס בשביל כל התחנות שלו בארץ, 
 בעלות המדינה. עביר את הקרקע להלות רשויות אבל שהרשויות צריכלממשלה שקבע שאכן לא צריך לשלם ל

זו קרקע כמובן, הרי  דהגות? והיועצת המשפטית התנהעביר את הבעללמה ל ,עלתה מיד השאלהואז 
 ו שזה מעכשיו יהיה בכל הארץ, בשל סיבות תפעוליות.שלנו...והם טענ

שהקרקע תעבור לבעלות המדינה שנכתוב בחוזה, וא הסכים תי והאש מינהל הדיור הממשלשוחחתי אז עם ר
יה, הקרקע מתי שזה לא יה שנה, 50עוד כל עוד יש במקום תחנת כיבוי וביום שהתחנה תרד מהקרקע , נניח ב

 וטומטית לבעלות עריית רעננה. תחזור א
הכל כפוף , כי כולים להקים על זה סניף דואראגב, ממילא הם לא יכולים לבנות כאן שום דבר אחר, לא י

והבניה שלנו, כך  וועדת התכנוןלאישור הם, גם התחנה עצמה חייבת להגיע לתב"ע העירונית וכל בקשה של
 יש לנו שליטה מלאה. ש

, ראש מינהל הדיור יראש , בנוכחות נציב כבאות והצלה(2020שעבר ) דיון בסוף ינוארואז התקיים 
הוא רק אמר בסוף הישיבה לנציב  הממשלתי, כמובן כל הצוות שלנו, וראש העיר סיכם על הקמת התחנה.

 מועצה. ראות שזה עוברימים כדי ל 10 כבאות שהוא מבקש עוד בערךה
ראש העיר  כעשרה ימים, ואחרי יריה פרסמה את זהוהע ,אכן, ראש העיר סיפר על זה במועצה וזה עבר כך

 .סיכוםביטל את ה
 למה ראש העיר ביטל? אילן כהן :

 ."אלקטרה בשדרה"לבשעתו שזה יעשה רעש לתושבי כצנלסון והוא טען  ניר קריסטל :
 זה קרוב לנאות שדה. ן כהן :לאי

 ."אלקטרה בשדרה"של  הפרויקטנאות שדה זה  כן, ניר קריסטל :
. נטרין ובין נאות שדה לאזור התעשיה ישנו הקאנתיבים של ויצמ 6לסון יושבים על שבי כצנואבל ת

 ירנות?וכשמגיעות כבאיות מכפ"ס, הן לא מגיעות עם ס

mailto:info@raanana.muni.il
http://www.raanana.muni.il/Pages/default.aspx


 

 
 

 לשכת סגן ומ"מ
 ראש העיר

 
 ג' ניסן, תשפ"א

 2021מרץ,  16
 

   
 

 info@raanana.muni.il•  107• המוקד העירוני  4366413, מיקוד 10שיזף רחוב 

 

 www.raanana.muni.il  7700741-09טל. 
 

 

 

וזה היה  החרושת ןבוויצמקום מיל בדקנו חלופותו ביחד עם פרץ מהנדס העיר ופישמןבכל מקרה, ישבנו 
 דר של כל החלופות :הס

 רושת.החיצמן ו ,עדיפות ראשונה
 השיזף.מתחם  ,עדיפות שניה 
 ברחוב התדהר פינת הדפנה. מתחם מטרופולין ,עדיפות שלישית 
 אבל מקימים שם בי"ס. אילן כהן : 
 איזה בי"ס מקימים שם? נטראוב :וי רונית 
 אילן, איזה בי"ס?.....אבל זה לא תל"י ברח לי השם שלו : ניר קריסטל 
  חורב. כהן : אילן 

 לבן.-עירוני שלנו, כחולשם חניון פנה. יש החניון שברחוב הצאלון פינת הד ,עדיפות רביעית              
 נים תחנות כך בו ציר ראשי.ת מדורגת ראשונה כי היא יושבת על שורהחלופה של ויצמן הח

 –גבירול אבן  ם יכולים לראות גם בת"א התחנה בנויה עלציר ראשי. אתעולם, בגישה מיידית לכל הכיבוי ב
לכיבוי אש ת"א שליטה על נתנו  1989 –ומעבר לכך כבר ב ראשי. האתה מיד יוצא לציר ש"י עגנון ופינת 

 עד שמגיע לרוקח.  צומת פנויה ואפילו לא עושה רעש לשכניםשהצוות מגיע ל הרמזור הראשון, כך
ה בשעות אחר הצהריים במתחם השיזף ישנה בעיה של יציאתחם השיזף. היא של משבדקנו  ההשנייהחלופה 

. ואז בחנו אפשרות להתחבר ישירות לויצמן, או למזלג של קיםיש כאן פקכי פנה, שאזור התעשיה מתבשעה 
 . , וזה יכול להיות פתרון באמת טוב(4)מתחם השיזף יושב על הגב של כביש  שיורד לרעננה 4המחלף של כביש 

 4יש לכב פסל את זה, ואילוס העיר( דנ)מהמטרים ופרץ  3 –הפרש גובה של למעלה מ וב ויצמן יש אבל לרח
 ה.ולכן החלופה הזו נפסלהטעה היא שנתיבי ישראל לא יתנו לנו את זה לעולם. 

משתי סיבות : הראשונה  תהיא בעייתי הדפנה, –פה השלישית של מתחם מטרופולין ברחוב התדהר החלו
קם שם ציאה בשעות אחה"צ מאזור התעשיה. בנוסף יובעיות ימשמעותית, מה שאומר  ןיצממוחק שזה מתר

 מודה לבי"ס.נת כיבוי צוזה ממש לא לעניין להציב תח, י"ס חורבב
בגלל זה . קום האחרון בגלל המרחק שלההחלופה הרביעית היא ברחוב הצאלון פינת הדפנה. היא זכתה למ

 ית בצד השני של העיר, בגלל המרחק של הצאלון. ציבו עוד כבאשיראש העיר היה מוכן 
ככל שאתה אם החשש הוא דווקא רעש, הרי יוצאים עם סירנה. כך שהרי היכן יוצאים, אבל זה לא משנה מ

זמן התגובה הדרך, כלומר פוגע באת  העיר והצירים הראשיים, אתה גם מאריך רחיק את התחנה ממרכזמ
 עכשיו גם לרסקו וגם לנאות שדה. רעש ו מהצאלון נעשה יותרו. רוגם מרעיש יות

 
 

אנחנו עושים בדיקות על השטחים שסוכם בסיור עם ראש העיר ונציב כבאות והצלה הוא שמה בכל מקרה, 
שובות לנציבות. הבעיה היא שלא חוזרים אליהם. ממה שאני יודע, הם בודקים עם תהאפשריים, וחוזרים 

 חות.ה לפשנ 20וד אם יסגרו עם עיר אחרת, לא תהיה כאן תחנה עחלופות בערים אחרות. הם לא יחכו לנו, ו
 אז מה אתה מציע בעצם? חיים גולדמן :
 . קידום הנושא מול הנציבותץ על להמלי ניר קריסטל :

 עות החלטת הועדה? מה משמ : לדמןחיים גו
על  ליץ לראש העירלהמ כל הוועדות העירוניותבתפקידה כמו הועדה הינה ועדה ממליצה.  ריסטל :ניר ק

 במקרה שלנו, משק לשעת חירום. הנושאים שבסמכות הוועדה. 
ההמלצות של הוועדות או לא, מובן וברור ר אם לקבל את מחליט בסופו של דבהוא זה שראש העיר 

 ותו של ראש העיר. שההחלטה על קבלת ההמלצה הינה בסמכ
 אז מה הצעת ההחלטה? : חיים גולדמן

 םיו 60להקים שוב צוות מקצועי שיטפל ויקדם בטווח של מנסח...הוועדה ממליצה י הנה אנ ר קריסטל :ני
קשר עם ום להקמת תחנת כיבוי אש ויחדש מיידית את ה, את ההחלטה העירונית על המיקלכל המאוחר

 ציבות כבאות והצלה, כדי שימתינו לנו בזמן הבדיקה שלנו. נ
של דחיפות ובהילות להחלטה. לא ניתן להכיל את זה, זה אני מבקשת להוסיף את הנושא  רונית וינטראוב :

 ת חיים.עניין של הצל
להקים צוות הוועדה ממליצה אם כך הצעת ההחלטה היא : , נרשם בפרוטוקול. רונית אוקי ניר קריסטל :

לכל המאוחר, את  יום 60דחיפות ובבהילות בטווח של ב יחד עם כל הצוותים המקצועיים שיטפל ויקדם
ציבות כבאות והצלה יחדש מיידית את הקשר עם נהכיבוי ויקום להקמת תחנת המל עירונית עההחלטה ה

 כשי שימתינו לנו בזמן הבדיקה שלנו. 
 מאשר. אילן כהן :

 מאשר. :לדמן חיים גו
 מאשר : רחמים שלום

 מאשרת  רונית וינטראוב :
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 סיכום :
 דחיפות ובבהילות בטווח ב יטפל ויקדםיחד עם כל הצוותים המקצועיים שלהקים צוות הוועדה ממליצה 

 יחדש מיידית את הכיבוי ויקום להקמת תחנת המל לכל המאוחר, את ההחלטה העירונית ע יום 60של 
  ציבות כבאות והצלה כשי שימתינו לנו בזמן הבדיקה שלנו.הקשר עם נ

 
 . דההחלטה אושרה פה אח

 
 

 
 

  ריית ישל עצוותי הביטחון למשה פישמן, ולכל וועדה לסיום, אני מבקש להודות בשם כל חברי ה : ניר קריסטל           
 משה, אני מבקש שתעביר בשמנו את התודה לכל הצוותים.  . ודששעושים עבורנו עבודת קרעננה, והמשטרה            

 
 
 
 
 
 
 

 בדיון. תההשתתפותודה לכל החברים על             
 
 
 
 
 
 
 

  בברכה,
 
 
 
 

     ניר קריסטל                                                                 
 סגן ומ"מ ראש העיר                               

             וביטחון    ממונה על חזות העיר, תחבורה              
 

     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 : משתתפיםהעתקים 
 ל העירייה מנכ" –אריאל הילדסהיימר  
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